

Motions

Tuesday, 10th October, 1978

No. 1.

By the Honourable Senator Marshall:

18th May—That there be laid before this House copies of all minutes of meetings and letters, telegrams or other communications of any section of the Department of Transport, the Department of Regional Economic Expansion or any other department with respect to the Corner Brook Harbour Development Study which may concern the Government of the Province of Newfoundland, the Municipality of Corner Brook, the Economic Development Office, the Canadian National Railways or any other interested body.

No. 2.

By the Honourable Senator Phillips:

8th June—That there be laid before this House copies of all correspondence between the Department of Regional Economic Expansion, the Joint Federal-Provincial Advisory Board and the Province of Prince Edward Island concerning the planning and the awarding of the contract for construction of the Unit No. 1., Educational Centre at Elmsdale, P.E.I.

Motions

Pour le mardi 10 octobre 1978

N° 1.

Par l'honorable sénateur Marshall:

18 mai—Qu'il soit présenté à cette Chambre toutes les copies des procès-verbaux de réunions, lettres, télégrammes et autres communications de toute section du ministère des Transports, du ministère de l'Expansion économique régionale et de tout autre ministère ayant trait à l'étude du développement du port de Corner Brook qui peuvent concerner le gouvernement de la province de Terre-Neuve, la municipalité de Corner Brook, le Bureau de développement économique, le Canadien National ou tout autre organisme intéressé.

N° 2.

Par l'honorable sénateur Phillips:

8 juin—Qu'il soit présenté à cette Chambre copie de toute la correspondance échangée entre le ministère de l'Expansion économique régionale, le Conseil consultatif fédéral-provincial et la province de l'Île-du-Prince-Édouard au sujet de l'élaboration et de l'octroi du contrat de construction de l'unité n° 1 du Centre éducatif d'Elmsdale, Î.-P.-É.